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Request for Proposal IC401683 
 

Making Canada a destination of choice for travelers seeking world-class culinary 
experiences 

 
AMENDMENT 001 

 
The purpose of this amendment is to change the certifications of the RFP. 
 
 
At Part 5 – Certifications and Additional Information, DELETE 2.4 Conflict of Interest and REPLACE with 
the following: 
 
 
In order to provide impartial and objective advice to ISED and to avoid any real or apparent conflict of 
interest, the Contractor represents and warrants that any proposed individual(s) assigned to perform any 
work under a Contract shall not be in a situation of conflict of interest that would render it unable to 
provide impartial assistance or advice to ISED, or affect or otherwise impair its objectivity in performing 
the work. 
 
A Contract for services will be on the condition that there are no conflicts of interest for the duration of the 
project. The Contractor must certify that there is no actual conflict of interest or an appearance of a 
conflict of interest in relation to the project by submitting a signed declaration to the Contracting Authority 
prior to awarding the Contract. The Contractor shall at all times keep ISED updated on potential conflicts 
of interest related to the Contractors’ other clients.   
   
Should a Contractor subsequently become aware of such a potential conflict, it will notify the Contracting 
Authority immediately. 
 
 
 
 
 

**All other terms and conditions remain unchanged. 
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Demande de soumissions IC401683 
 

Stratégies recommandées visant à faire du Canada une destination de choix pour 
les voyageurs qui cherchent à vivre des expériences culinaires de classe 

mondiale 
 

MODIFICATION 001 
 

Le but de cette modification est de modifier les attestations de la DDS. 
 
 
A la Partie 5 – Attestations, SUPPRIMER 2.4 Conflit d’intérêts et REMPLACER avec ce qui suit : 
 
Afin d’offrir des conseils impartiaux et objectifs d’Innovation, Sciences et Développement économique 
Canada et d’éviter tout conflit d’intérêts réel ou apparent, l’entrepreneur déclare et garantit que toute 
personne proposée affectée à des travaux en application d’un contrat ne se trouvera pas dans une 
situation de conflit d’intérêts qui la rendrait incapable d’offrir une assistance ou des conseils à ISDE en 
toute impartialité, ou dans une situation qui nuirait à son objectivité dans l’exécution des travaux. 
 
Un contrat de service sera conditionnel à l’absence de conflits d’intérêts pendant la durée du projet. 
L’entrepreneur doit certifier qu’il n’y a pas de conflit d’intérêts réel ou apparent en relation avec le projet, 
en soumettant une déclaration signée à l’autorité contractante avant l’attribution du contrat. 
L’entrepreneur doit en tout temps informer ISDE de tout conflit d’intérêts potentiel relativement aux autres 
clients de l’entrepreneur.  
  
Si un entrepreneur a connaissance d’un tel conflit potentiel, il en avisera immédiatement l’autorité 
contractante.  

 
 
 

**Tous les autres termes et conditions demeurent inchangés. 


